

2015

江苏统计年鉴

JIANGSU STATISTICAL YEARBOOK



江苏省统计局 编
国家统计局江苏调查总队



中国统计出版社
China Statistics Press

2015 江苏统计年鉴

JIANGSU STATISTICAL YEARBOOK

(总第 32 期 No. 32)

江苏省统计局 编
国家统计局江苏调查总队

Compiled by
Jiangsu Provincial Statistics Bureau
Survey Office of the National Bureau of Statistics in Jiangsu

 中国统计出版社
China Statistics Press

© 中国统计出版社 2015

版权所有。未经许可,本书的任何部分不得以任何方式在世界任何地区以任何文字翻印、拷贝、仿制或转载。

© 2015 China Statistics Press

All rights reserved. No part of the publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording, or any information storage and retrieval system, without written permission from the publisher.

图书在版编目(CIP)数据

江苏统计年鉴. 2015 : 汉英对照 / 江苏省统计局,
国家统计局江苏调查总队编. — 北京 : 中国统计出版社,
2015. 8

ISBN 978 - 7 - 5037 - 7507 - 9

I. ①江… II. ①江… ②国… III. ①统计资料—江
苏省—2015—年鉴—汉、英 IV. ①C832. 53 - 54

中国版本图书馆 CIP 数据核字(2015)第 170537 号

江苏统计年鉴—2015

作 者 / 江苏省统计局 国家统计局江苏调查总队

责任编辑 / 余竞雄 刘金成

执行编辑 / 刘学军 宣 严

装帧设计 / 王素捷

出版发行 / 中国统计出版社

地 址 / 北京市丰台区西三环南路甲 6 号

邮政编码 / 100073

电 话 / 邮购(010)63376909 书店(010)68783171

网 址 / <http://www.zgtjcbbs.com>

印 刷 / 南京人民印刷厂

经 销 / 新华书店

开 本 / 880 mm × 1230 mm 1/16

字 数 / 2544 千字

印 张 / 58 1.5 彩页

版 别 / 2015 年 8 月第 1 版

版 次 / 2015 年 8 月第 1 次印刷

定 价 / 460.00 元

本书附同版本 CD - ROM 一张,光盘内容以书面文字为准。

如有印装差错,由本社发行部调换。

《江苏统计年鉴—2015》

编委会和编辑人员

主 编：夏心旻 樊燕超

副 主 编：伍 祥 张祖明 彭小年 李万茂 包明楚 仲 柯
胡黎明 刘兴远 王忠华 韩 虹 王当龄 庄龙德
周国强 郭克俭 张 明

编 委：(按姓氏笔划为序)

丁志平 丁苏明 王宏强 田红连 刘兆恒 刘光平
刘洪光 孙建祥 许家东 吴熙云 宋卫彬 张桂香
沈 岩 沈国权 邱素芳 周乃贵 杭佳萍 洪 平
徐加彬 徐汉庆 徐国春 郭 施 顾永平 康长进
程建南 鲍 进

编辑人员：(按姓氏笔划为序)

马永春 戈 升 王 昕 王洪平 卢海宁 白晓华
刘学军 朱 健 汤 莉 许 国 许美华 何招蕾
李 响 李卫明 杨 扬 汪雪敏 苏中平 周 洁
周琲娟 俞 姝 宣 严 赵 巍 郝思军 郝辉辉
徐晓东 诸 刚 钱泽华 董 丕 蒋 涛 蒋书明
熊庆远

责任编辑：余竞雄 刘金成

执行编辑：刘学军 宣 严

英文翻译：李宝会 马 丽

封面设计：王素捷

光盘设计：陶 锋 慎 伟 熊 威

Jiangsu Statistical Yearbook – 2015

EDITORIAL BOARD AND EDITORIAL STAFF

■ Editors-in-chief: Xia Xinmin Fan Yanchao

■ Associate Editors-in-chief: Wu Xiang Zhang Zuming Peng Xiaonian Li Wanmao Bao Mingchu

Zhong Ke Hu Liming Liu Xingyuan Wang Zhonghua Han Hong

Wang Dangling Zhuang Longde Zhou Guoqiang Guo Kejian Zhang Ming

■ Editorial Board: (in order of number of strokes of the Chinese character of the surname)

Ding Zhiping Ding Suming Wang Hongqiang Tian Honglian Liu Zhaocheng

Liu Guangping Liu Hongguang Sun Jianxiang Xu Jiadong Wu Xiyun Song Weibin

Zhang Guixiang Shen Yan Shen Guoquan Qiu Sufang Zhou Naigui Hang Jiaping

Hong Ping Xu Jiabin Xu Hanqing Xu Guochun Guo Xi Gu Yongping

Kang Changjin Cheng Jiannan Bao Jin

■ Editorial Staff: (in order of the number of strokes of the Chinese character of the surname)

Ma Yongchun Ge Sheng Wang Xin Wang Hongping Lu Haining Bai Xiaohua

Liu Xuejun Zhu Jian Tang Li Xu Guo Xu Meihua He Zhaolei Li Xiang

Li Weiming Yang Yang Wang Xuemin Su Zhongping Zhou Jie Zhou Beijuan

Yu Shu Xuan Yan Zhao Wei Hao Sijun Hao Huihui Xu Xiaodong Zhu Gang

Qian Zehua Dong Pi Jiang Tao Jiang Shuming Xiong Qingyuan

■ Coordinators: She Jingxiong Liu Jincheng

■ Execute Coordinator: Liu Xuejun Xuan Yan

■ English Translators: Li Baohui Ma Li

■ Cover Designer: Wang Sujie

■ CD – ROM Designer: Tao Feng Shen Wei Xiong Wei

编者说明

一、《江苏统计年鉴-2015》(以下简称《年鉴》)是一部全面、系统反映江苏省2014年及历史重要年份国民经济和社会发展情况的资料性年刊,收录了江苏省及各地区大量的经济社会发展统计信息。

二、《年鉴》分为二十二个部分:1. 综合,2. 国民经济核算,3. 人口、就业和工资,4. 价格指数,5. 人民生活,6. 固定资产投资,7. 财政、金融,8. 对外经济贸易,9. 能源、资源、环境,10. 农业,11. 工业,12. 建筑业,13. 运输、邮电和服务业,14. 批发零售、住宿餐饮和旅游,15. 教育、科技,16. 文化、体育、卫生,17. 公共管理、社会保障和社会组织,18. 城市经济与建设,19. 区域经济,20. 市县社会经济,21. 县(市)社会经济发展序列,22. 乡镇基本情况。另附录全国分省主要指标。为方便读者使用,各篇章前设有《简要说明》,对本篇章的主要内容、资料来源、统计范围、统计方法以及历史变动情况予以简要概述,篇末附有《主要统计指标解释》。

三、《年鉴》资料大部分来自年度统计报表,一部分来自抽样调查等。全国分省资料来自国家统计局出版的有关统计资料。

四、《年鉴》中所使用的度量衡单位均采用国际统一标准计量单位。

五、《年鉴》中国国民经济行业分类按2011年国家标准《国民经济行业分类》(GB/T4754-2011)执行。

六、《年鉴》总量指标计算所采用的价格均为现行价格。

七、《年鉴》部分数据合计数或相对数由于单位取舍不同产生的计算误差未作机械调整。

八、《年鉴》表中"..."表示数据不足本表最小单位数;"空格"表示该项统计指标数据不详或无该项数据;"#"表示其中的主要项。

感谢国内外广大读者多年来对《年鉴》编辑出版工作的支持和帮助,欢迎继续提出宝贵意见,使《年鉴》的形式和内容更趋完善。

EDITOR'S NOTES

I. *Jiangsu Statistical Yearbook 2015* (abbreviated as Yearbook hereafter) is an annual publication which provides comprehensive and systematic data series about the national economy and social development in Jiangsu Province in 2014 and some selected data series in historically important years. It includes much statistical information on social and economic development in the province and in various regions.

II. The Yearbook contains the following twenty-two parts: 1. General Survey, 2. National Accounts, 3. Population, Employment and Wages, 4. Price Indices, 5. People's Living Conditions, 6. Investment in Fixed Assets, 7. Government Finance, Financial Intermediation, 8. Foreign Trade and Economic Cooperation, 9. Energy, Resource and Environment, 10. Agriculture, 11. Industry, 12. Construction, 13. Transport, Postal and Telecommunication Services, Service Industry, 14. Wholesale and Retail Trade, Hotels, Catering Services and Tourism, 15. Education, Science and Technology, 16. Culture, Sports and Public Health, 17. Public Management, Social Security and Social Organizations, 18. Urban Economy and Construction, 19. Regional Economy, 20. Social Economy of Cities and Counties, 21. Social Economy Development Alignment of Counties (Cities), 22. Basic Conditions of Villages and Towns, Appendix, Major Indicators by Region. To facilitate readers, the Brief Introduction at the beginning of each chapter provides a summary of the main contents of the chapter, data sources, statistical scope, statistical methods and historical changes. At the end of each chapter, Explanatory Notes on Main Statistical Indicators are included.

III. The major data sources of this publication are obtained from annual statistical reports, and some from sample surveys. National major indicators grouped by provinces are obtained from relative statistical data published by the National Bureau of Statistics of China.

IV. The units of measurement used in the Yearbook are all internationally standard measurement units.

V. The classification of national economic industry used in the Yearbook is the national standard of 2011's "The Classification on National Economic Industry", i. e. (GB/T4754-2011).

VI. The price used for gross indicator's calculating are current price.

VII. Statistical discrepancies due to rounding are not adjusted.

VIII. In the Yearbook, "..." indicates that the figure is not large enough to be measured with the smallest unit in the table; (blank) indicates that the figure is not available, "#" indicates the major component items.

We express thanks to the general readers of domestic and abroad for supporting and helping the work of compilation and publication of the Yearbook. We sincerely welcome continued valuable suggestions from the general readers so that the form and content of the Yearbook can be further improved.

目 录

CONTENTS

1 综 合

General Survey

1-1 行政区划(2014 年)	(7)
Administrative Divisions(2014)	
1-2 国民经济和社会发展总量与速度指标	(8)
Principal Aggregate Indicators on National Economic and Social Development and Growth Rate	
1-3 国民经济和社会发展结构指标	(16)
Composition Indicators on National Economic and Social Development	
1-4 国民经济和社会发展比例和效益指标	(20)
Indicators on National Economic and Social Development	
1-5 江苏国民经济占全国的比重(2014 年)	(22)
Percentage of Jiangsu's National Economy in the Country (2014)	
1-6 江苏的一天	(23)
One Day in Jiangsu	
1-7 全省人均国民经济主要指标	(24)
Major Per Capita Indicators of Jiangsu National Economy	
1-8 全省法人单位数及从业人员数	(25)
Number of Corporations and Empolymnt	
1-9 全省产业活动单位数及从业人员数	(27)
Number of Economic Activity Units and Employment	
1-10 个体工商业基本情况(2014 年)	(29)
Basic Conditions of Self-employment Business (2014)	
1-11 私营企业基本情况(2014 年)	(30)
Basic Conditions of Private Enterprises (2014)	

National Accounts

2-1	主要年份总产出	(39)
	Total Output in Major Years	
2-2	主要年份总产出指数	(40)
	Indices of Total Output in Major Years	
2-3	主要年份地区生产总值	(41)
	Gross Domestic Product in Major Years	
2-4	主要年份地区生产总值构成	(42)
	Composition of Gross Domestic Product in Major Years	
2-5	不变价地区生产总值	(43)
	Gross Domestic Product at Constant Price	
2-6	主要年份地区生产总值指数	(44)
	Indices of Gross Domestic Product in Major Years	
2-7	主要年份地区生产总值定基指数	(45)
	Fixed-base Indices of Gross Domestic Product in Major Years	
2-8	分行业地区生产总值	(46)
	Gross Domestic Product by Sector	
2-9	分行业地区生产总值构成	(47)
	Composition of Gross Domestic Product by Sector	
2-10	分市分行业地区生产总值(2014年)	(48)
	Composition of Gross Domestic Product by Sector and Region(2014)	
2-11	按收入法计算的地区生产总值(2014年)	(20)
	Income Approach Components of Gross Domestic Product(2014)	
2-12	主要年份按收入法计算的地区生产总值	(52)
	Income Approach Components of Gross Domestic Product in Major Years	
2-13	三次产业贡献率	(53)
	Share of the Contributions of the Three Strata of Industry to the Increase of the GDP	
2-14	三次产业对地区生产总值增长的拉动	(54)
	Contribution of the Three Strata of Industry to GDP Growth	
2-15	分市地区生产总值	(55)
	Gross Domestic Product by Region	
2-16	分市地区生产总值指数	(61)
	Indices of Gross Domestic Product by Region	
2-17	分市地区生产总值构成	(66)
	Composition of Gross Domestic Product by Region	
2-18	按支出法计算的地区生产总值	(69)
	Gross Domestic Product by Expenditure Approach	

2-19	按支出法计算的地区生产总值构成	(70)
	Composition of Gross Domestic Product by Expenditure Approach	
2-20	按支出法计算的地区生产总值指数	(71)
	Indices of Gross Domestic Product by Expenditure Approach	
2-21	分市按支出法计算的地区生产总值(2014 年)	(72)
	Gross Domestic Product by Expenditure Approach and Region(2014)	

3 人口、就业和工资

Population, Employment and Wages

3-1	全省人口数、户数(常住)	(79)
	Population and Households(Permanent)	
3-2	全省市、镇、乡村人口数及其构成	(80)
	City, Town, Country Population and It's Composition	
3-3	全省人口自然变动	(81)
	Natural Change of Population	
3-4	全省人口数、户数(户籍)	(82)
	Population and Households(Registered)	
3-5	全省历次人口普查主要数据	(83)
	Major Data of All Previous Provincial Population Census	
3-6	按地区分常住人口	(84)
	Permanent Population by Region	
3-7	全省人口年龄构成情况(2014 年 11 月 1 日零时)	(85)
	Composition of Population Grouped by Age (0 o'clock on November 1,2014)	
3-8	全省人口受教育程度情况(2014 年 11 月 1 日零时)	(86)
	Educated Situation of Population (0 o'clock on November 1,2014)	
3-9	全省 15 岁及以上人口的婚姻状况(2014 年 11 月 1 日零时)	(86)
	Marriage Status of Population Aged 15 and Over (0 o'clock on November 1,2014)	
3-10	全省 16 岁及以上人口经济活动情况(2014 年 11 月 10 日零时)	(87)
	Condition of Economic Activities of Age 16 and Above Population(0 o'clock on November 10,2014)	
3-11	就业基本情况	(88)
	Employment	
3-12	从业人数	(89)
	Number of Employed Persons	
3-13	分三次产业的从业人数	(90)
	Number of Employed Persons by Three Types of Industries	
3-14	分地区从业人数	(91)
	Number of Employed Persons by Region	
3-15	城镇单位从业人员数(2014 年)	(92)
	Number of Employed Persons in Urban Units(2014)	

3-16 分细行业城镇单位从业人员数(2014年) (93)
Number of Employed Persons in Urban Units by Sector in Detail(2014)

3-17 分地区城镇单位从业人员数(2014年) (96)
Number of Employed Persons in Urban Units by Region(2014)

3-18 分行业城镇单位女性从业人员数(2014年) (98)
Number of Employed Women in Urban Units by Sector (2014)

3-19 城镇失业人数及失业率 (99)
Number of Urban Unemployed Persons and Unemployed Rate

3-20 职工工资总额及指数 (100)
Total Wage Bill of Staff and Workers and Related Index

3-21 城镇单位从业人员工资总额(2014年) (101)
Total Wages of Employed Persons in Urban Units (2014)

3-22 制造业城镇单位从业人员工资总额(2014年) (102)
Total Wages of Manufacturing Employees in Urban Units (2014)

3-23 职工平均工资及指数 (103)
Average Wage of Staff and Workers and Related Indices

3-24 职工平均工资指数 (104)
Average Wage Indices of Staff and Workers

3-25 城镇单位从业人员平均工资(2014年) (105)
Average Wage of Employed Persons in Urban Units (2014)

3-26 分地区城镇单位从业人员平均工资 (106)
Average Wage of Employed Persons in Urban Units by Region

3-27 分细行业城镇单位从业人员平均工资(2014年) (107)
Average Wage of Employed Persons in Urban Units by Sector in Detail(2014)

3-28 制造业城镇单位从业人员平均工资(2014年) (110)
Average Wage of Employed Persons in Manufacturing of Urban Units (2014)

3-29 城镇私营单位从业人员平均工资 (111)
Average Wage of Employed Persons in Urban Private Units

4 价格指数

Price Indices

4-1 各种价格指数 (122)
Price Indices

4-2 各种价格定基指数 (123)
Fixed-base Price Indices

4-3 主要年份居民消费价格指数 (124)
Consumer Price Indices in Major Years

4-4 居民消费价格分类指数(2014年) (126)
Consumer Price Indices by Category (2014)

4-5 商品零售价格分类指数(2014年) (128)
Retail Price Indices by Categories (2014)

4-6 工业生产者出厂价格指数 (129)
 Producer Price Indices for Industrial Products

4-7 分部门工业生产者出厂价格指数 (129)
 Producer Price Indices for Industrial Products by Industry

4-8 分行业工业生产者出厂价格指数 (130)
 Producer Price Indices for Industrial Products by Sector

4-9 工业生产者购进价格指数 (132)
 Purchasing Price Indices for Industrial Products

4-10 固定资产投资价格指数 (132)
 Price Indices for Investment in Fixed Assets

4-11 房地产价格指数 (132)
 Real Estate Price Indices

5 人民生活

People's Living Conditions

5-1 人民生活水平情况 (138)
 Basic Statistics on People's Living Standard

5-2 农村居民家庭人均收入及恩格尔系数 (141)
 Per Capita Annual Income and Engle Coefficient of Rural Households

5-3 城镇居民家庭人均收入及恩格尔系数 (142)
 Per Capita Annual Income and Engle Coefficient of Urban Households

5-4 居民家庭基本情况 (143)
 Basic Conditions of Residents

5-5 不同收入组城镇常住居民家庭基本情况(2013 年) (144)
 Basic Conditions of Urban Residents by Income(2013)

5-6 不同收入组城镇常住居民家庭基本情况(2014 年) (145)
 Basic Conditions of Urban Residents by Income(2014)

5-7 不同收入组农村常住居民家庭基本情况(2013 年) (146)
 Basic Conditions of Rural Residents by Income(2013)

5-8 不同收入组农村常住居民家庭基本情况(2014 年) (148)
 Basic Conditions of Rural Residents by Income(2014)

5-9 城镇居民家庭基本情况 (150)
 Basic Conditions of Urban Households

5-10 农村居民家庭基本情况 (151)
 Basic Conditions of Rural Households

5-11 居民家庭平均每人主要消费品消费量 (153)
 Per Capita Consumption on Major Consumer Goods of Residents

5-12 不同收入组城镇常住居民家庭平均每人主要消费品消费量(2014 年) (154)
 Per Capita Consumption on Major Consumer Goods of Urban Residents by Income(2014)

5-13 不同收入组农村常住居民家庭平均每人主要消费品消费量(2014 年) (155)
 Per Capita Consumption on Major Consumer Goods of Rural Residents by Income(2014)

5-14	居民家庭平均购买商品数量	(156)
	Annual Purchases of Commodities of Residents	
5-15	不同收入组城镇常住居民家庭平均购买商品数量(2014 年)	(157)
	Annual Purchases of Commodities of Urban Residents by Income(2014)	
5-16	不同收入组农村常住居民家庭平均购买商品数量(2014 年)	(158)
	Annual Purchases of Commodities of Rural Residents by Income(2014)	
5-17	城镇居民家庭平均每人购买主要商品数量	(159)
	Per Capita Annual Purchases of Major Commodities in Urban Households	
5-18	农村居民家庭平均每人主要消费品消费量	(159)
	Rural Household per Capita Consumption on Major Consumer Goods	
5-19	居民家庭平均每百户年末耐用品拥有量	(160)
	Ownership of Major Durable Consumer Goods per 100 Residents at Year-end	
5-20	不同收入组城镇常住居民家庭平均每百户年末耐用品拥有量(2014 年)	(161)
	Ownership of Major Durable Consumer Goods per 100 Urban Residents by Income at Year-end(2014)	
5-21	不同收入组农村常住居民家庭平均每百户年末耐用品拥有量(2014 年)	(162)
	Ownership of Major Durable Consumer Goods per 100 Rural Residents by Income at Year-end(2014)	
5-22	城镇居民家庭平均每百户年末耐用品拥有量	(163)
	Ownership of Major Durable Consumer Goods per 100 Urban Households at Year-end	
5-23	农村居民家庭年末平均每百户耐用消费品拥有量	(163)
	Rural Household Year-end Possession of Durable Consumer Goods per 100 Households	
5-24	分地区城镇常住居民家庭基本情况(2013 年)	(164)
	Basic Conditions of Urban Residents by Region(2013)	
5-25	分地区城镇常住居民家庭基本情况(2014 年)	(166)
	Basic Conditions of Urban Residents by Region(2014)	
5-26	分地区农村常住居民家庭基本情况(2013 年)	(168)
	Basic Conditions of Rural Residents by Region(2013)	
5-27	分地区农村常住居民家庭基本情况(2014 年)	(170)
	Basic Conditions of Rural Residents by Region(2014)	
5-28	农村常住居民家庭房屋情况	(172)
	Housing Conditions of Rural Residents	
5-29	农村居民家庭房屋情况	(172)
	Housing Conditions of Rural Household	

6 固定资产投资

Investment in Fixed Assets

6-1	固定资产投资主要指标	(177)
	Major Indicators of Investment in Fixed Assets	
6-2	固定资产投资额	(178)
	Investment in Fixed Assets	
6-3	按登记注册类型分固定资产投资	(179)
	Investment in Fixed Assets by Registration Status	

6-4	按资金来源和构成分固定资产投资	(180)
	Investment in Fixed Assets by Sources of Finance and Use of Funds	
6-5	按构成分固定资产投资(2014年)	(182)
	Investment in Fixed Assets by Use of Funds(2014)	
6-6	按建设性质分固定资产投资(2014年)	(185)
	Investment in Fixed Assets by Type of Construction(2014)	
6-7	按隶属关系和注册类型分固定资产投资(2014年)	(188)
	Investment in Fixed Assets by Jurisdiction of Management and Registration Status(2014)	
6-8	按行业分施工投产项目个数(2014年)	(194)
	Number of Projects Under Construction and Put into Use by Sector(2014)	
6-9	国有单位固定资产投资	(197)
	Investment of State-owned Units in Capital Construction	
6-10	分市固定资产投资(2014年)	(198)
	Investment by Region (2014)	
6-11	房地产开发投资主要指标	(200)
	Major Indicators of Real Estate Investment	
6-12	房地产开发企业经营情况	(201)
	Operating Statistics on Enterprises for Real Estate Development	
6-13	按登记注册类型分房地产开发投资(2014年)	(202)
	Investment in Real Estate Development by Registration Status(2014)	
6-14	分市房地产开发投资(2014年)	(206)
	Real Estate Investment by Region (2014)	

7 财政、金融

Government Finance, Financial Intermediation

7-1	历年财政收支	(216)
	Financial Revenue and Expenditure over the Years	
7-2	公共财政收支	(217)
	Public Financial Budget Revenue and Expenditure	
7-3	分市财政收支(2014年)	(218)
	Financial Revenue and Expenditure by Region (2014)	
7-4	历年金融机构存贷款	(220)
	The Balance of Deposits of Financial Institutions over the Years	
7-5	金融机构本外币存贷款年末余额	(221)
	Deposits and Loans of Financial Institutions at Year-end (RMB and Foreign Currency)	
7-6	金融机构人民币存贷款年末余额	(222)
	Deposits and Loans of Financial Institutions at Year-end(RMB)	
7-7	金融机构外汇存贷款年末余额	(223)
	Deposits and Loans of Financial Institutions at Year-end (Foreign Currency)	

7-8	分地区金融机构本外币存贷款年末余额(2014年)	(224)
	Deposits and Loans of Financial Institutions at Year-end by Region (RMB and Foreign Currency) (2014)	
7-9	分地区金融机构人民币存贷款年末余额(2014年)	(226)
	Deposits and Loans of Financial Institutions at Year-end by Region(RMB) (2014)	
7-10	分地区金融机构外汇存贷款年末余额(2014年)	(228)
	Deposits and Loans of Financial Institutions at Year-end by Region(Foreign Currency) (2014)	
7-11	分行业金融机构贷款年末余额	(230)
	Loans of Financial Institutions at Year-end by Sector	
7-12	分市分行业金融机构本外币贷款年末余额(2014年)	(232)
	Deposits and Loans of Financial Institutions at Year-end by Region and Sector (2014)	
7-13	金融机构人员情况表	(234)
	Number of Institutions and Staff and Workers of Banking Organizations	
7-14	保险业务主要指标	(235)
	Major Indicators of Insurance Business	
7-15	江苏辖区证券市场基本情况	(236)
	Basic Information of Securities Markets within Jiangsu	

8 对外经济贸易

Foreign Trade and Economic Cooperation

8-1	对外经济主要指标	(242)
	Major Indicators of Foreign Trade and Economic Cooperation	
8-2	人民币对主要外币年平均汇价(中间价)	(243)
	Average Exchange Rate of RMB Yuan Against Main Convertible Currencies (Middle Price)	
8-3	对外贸易进出口总额	(244)
	Total Imports and Exports	
8-4	按贸易方式和经济类型分的进口额	(245)
	Total Imports by Type of Trade and Ownership	
8-5	按贸易方式和经济类型分的出口额	(245)
	Total Exports by Type of Trade and Ownership	
8-6	进口商品分类总额	(246)
	Total Value of Imports by Category of Commodities	
8-7	出口商品分类总额	(246)
	Total Value of Exports by Category of Commodities	
8-8	进出口商品细分类总额(2014年)	(247)
	Value of Imports and Exports by Category of Commodities (2014)	
8-9	进出口商品主要国家和地区	(249)
	Imports and Exports Value by Country and Region	
8-10	主要商品进口数量和金额	(251)
	Major Import Commodities in Volume and Value	

8-11	主要商品出口数量和金额	(255)
	Major Export Commodities in Volume and Value	
8-12	合同外商直接投资项目	(259)
	Number of Contracted Projects of Foreign Direct Investment	
8-13	合同外商直接投资金额	(259)
	Value of Contracted Projects of Foreign Direct Investment	
8-14	实际外商直接投资金额	(260)
	Actual Value of Foreign Direct Investment	
8-15	按行业分外商直接投资(2014 年)	(261)
	Foreign Direct Investment Grouped by Sector(2014)	
8-16	按国家或地区分外商直接投资	(263)
	Foreign Direct Investment by Country or Region	
8-17	年末登记外商投资企业行业分布情况(2014 年)	(264)
	Sector Distribution Registered of Foreign-funded Enterprises at Year-end(2014)	
8-18	对外承包工程	(265)
	Contracted Projects with Foreign Countries	
8-19	对外劳务合作	(266)
	Labor Services Cooperation with Foreign Countries	
8-20	境外投资情况	(267)
	Information of Overseas Investment	
8-21	境外投资主要国别地区情况	(268)
	Information of Overseas Investment to Main Countries or Regions	
8-22	分行业境外投资情况	(271)
	Information of Overseas Investment by Sector	
8-23	分地区境外投资情况	(274)
	Information of Overseas Investment by Region	

9 ° 能源、资源、环境

Energy, Resource and Environment

9-1	主要城市月平均气温(2014 年)	(279)
	Monthly Average Temperature of Major Cities (2014)	
9-2	主要城市月降水量(2014 年)	(279)
	Monthly Precipitation of Major Cities (2014)	
9-3	水资源总量(2014 年)	(280)
	Water Resources (2014)	
9-4	农村自然灾害情况	(280)
	Basic Statistics on Rural Natural Disaster	
9-5	规模以上工业企业主要能源消费量	(281)
	Major Energy Consumption of above Designated Industrial Enterprises	

9-6 规模以上工业企业平均每天主要能源消费量 (281)
Average Daily Energy Consumption of above Designated Industrial Enterprises

9-7 综合能源平衡表 (282)
Aggregate Balance Sheet of Energy

9-8 江苏电网生产经营综合情况 (284)
General Production and Business of Jiangsu Power Grid

9-9 全社会用电情况 (286)
Basic Situation of Total Electricity Consumption

9-10 分地区全社会用电量 (288)
Electricity Consumption by Region

9-11 分地区工业用电量 (290)
Industrial Electricity Consumption by Region

9-12 主要发电厂发电情况 (292)
Electricity Production of Major Power Plants

9-13 环境保护基本情况 (294)
Basic Statistics on Environmental Protection

9-14 分市环境保护基本情况(2014 年) (296)
Basic Statistics on Environmental Protection by Region(2014)

9-15 重点调查工业污染排放及处理利用情况(2014 年) (298)
Major Survey of Industrial Pollution Discharge and Treatment Utilization(2014)

10 农 业

Agriculture

10-1 农业基本情况 (312)
Basic Statistics of Agriculture

10-2 农业现代化情况 (313)
Statistics on Agricultural Modernization

10-3 主要年份农林牧渔业总产值 (314)
Gross Output Value of Agriculture, Forestry, Animal Husbandry and Fishery in Major Years

10-4 主要年份农林牧渔业总产值指数 (315)
Indices of Gross Output Value of Agriculture, Forestry, Animal Husbandry and Fishery in Major Years

10-5 主要年份农林牧渔业总产值定基指数 (316)
Fixed-base Indices of Gross Output Value of Agriculture, Forestry, Animal Husbandry and Fishery in Major Years

10-6 农林牧渔业分项产值 (317)
Gross Output Value of Agriculture, Forestry, Animal Husbandry and Fishery by Branch

10-7 农作物播种面积 (318)
Total Sown Areas of Farm Crops

10-8 主要农作物种植结构 (320)
Planting Structure of Major Farm Crops